
Geachte mevrouw van Riel (beste Sanne), 
 
Zoals vanmiddag al telefonisch aangegeven, zijn wij er niet in geslaagd tijdig een inhoudelijke reactie te geven, 
enerzijds vanwege de krappe tijd en anderzijds vanwege de complexe materie.  
 
Om hier in de toekomst beter mee te kunnen omgaan zou het - wat ons betreft - wenselijk zijn betrokken 
belangengroeperingen vooraf in een informatie-bijeenkomsten bij te praten, zodat alle slimme maar ook minder 
slimme vragen gesteld kunnen worden. Daarna heeft een inhoudelijke reactie veel meer waarde. 
Helaas kunnen we nu dus geen reactie geven. 
 
Vertrouwende u hiermede voldoende te hebben geïnformeerd 
met vriendelijke groeten 
namens bestuur KBO afdeling Riel 
Jenny Mulders  -  secretaris 
 
 


